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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Det ser bra ut. Vi har köpt in nya målvaktskläder etc som
behövs

Nya regler 22/23 Det kommer en hel del nya regler till denna säsong, tex
2+2 min utvisning kommer istället för 5 min utv
En spelare kommer att få sparka bollen mer än en gång.
Tillåtet att lämna en trasig  klubba på planen och springa och
byta
Matchstraffen kommer att delas upp i 3 olika
Nya regelboken börja gälla 1/7 -22 och räcker till 2026
Här är en länk till de nya reglerna:
https://www.innebandy.se/media/21397/regelhandboken-2022
-2026.pdf

Nya spelformer
22/23

Det kommer att införas
3 mot 3 spel i vissa åldersgrupper
och 4 mot 4 spel i vissa åldersgrupper
Det diskuteras fortfarande i förbundet om vilka åldersgrupper
som ska spela 3-3, el 4-4, så vi vet inte mer än att det är på
gång.

Anmälan grön
nivå

Vi ska anmäla det innan 29/8
Stina och Katarina träffas 17/8 och gör anmälan

Parainnebandy Vi startar upp det onsdag 14/9 kl 18.00-19.00
Vi kollar ledare till den gången

https://www.innebandy.se/media/21397/regelhandboken-2022-2026.pdf
https://www.innebandy.se/media/21397/regelhandboken-2022-2026.pdf


Presentation av
ny
sektionsmedlem

Vi välkomnar Catarina Roos som ny sektionsmedlem.
Men vi skulle behöva 1-2 st till och funderar vidare på namn.
Om någon skulle vilja delta i sektionsarbetet så får man gärna
höra av sig till någon av oss i sektionen.

Halltider 22/23 Börjar gälla 1/9
Om man vill börja träna innan får man höra av sig till Peter
Lundström på kommunen.
Det är viktigt att ni ser till att inte krocka med fotbollstiderna,
så här i början av säsongen. Se till att komplettera fotbollen,
inte konkurrera med den.
Peter Lundström har gjort ett schema med alla tider och vi
kommer att lägga ut det så fort de sista justeringarna är gjorda.
Tyvärr kommer en del lag att få börja kl 17 och en del lag att
sluta kl 22, annars räcker inte halltiderna till.

Uppstart/mixcup Söndag 25/9 och söndag 2/10 för P/F -15
kl. 9.00 F15
kl 10.00 P15
Vi vill att herrar utv jobbar dessa datum

Mixcup 9/10 för F/P 15 och de födda 14,13,12 på fm
Vi vill att herrlaget jobbar då
På em är det mixcup för de äldre lagen

Söndag 16/10 och söndag 23/10 för P/F -16
kl 9.00 P16
kl 10.00 F16
Vi vill att damer utveckling jobbar dessa två datum

Hallklimats-
projekt

En rollup i hallen. Det kommer att stå fyra punkter på den.
Det kommer att vara en trivselvärd på varje match. Alla ledare
kommer att få en kort digital utbildning runt detta. Vi ska
värna om att det blir en så bra idrottsmiljö som möjligt för alla
idrottare och domare. Mer info runt detta kommer på
ledarträffen.



Funday Prova på dag 8/9 för mellanstadiebarn i Vännäs och i
Vännäsby.
Vi funderar på att spela innebandy och ha en
speedshooting-tävling, någon som jonglerar med en boll, etc.
Vi funderar vidare. Stina och Katarina tar ledigt från sina jobb
denna dag och jobbar med detta.

Bingofördelning
hösten 22

Storbingo 21/8 och då jobbar herrlaget
De andra datumena under hösten är ännu inte fördelade, vi
hoppas att vi får dem till veckan.

Sponsorer/
hallvepor

En hallvepa ska upp nu innan säsongen startar. Vi behöver
köpa in fler krokar, Stina fixar det.

Utbildningar ht
22

Vi kommer att ha en grundutbildning i Vännäs under hösten,
vi önskar att det blir någon gång efter 23/10 så att våra nya
ledare för F/P -16 också kan delta.

Grundutbilningen finns annars 22/9 kl 18-20 på Teg
30/10 likaså
Steg blå 9-12/11
Steg 1 röd 14-17/9
Steg 1 grön 10-12/11

Mattias Bergsdorf kommer också attkomma till oss i Vännäs
och hålla i träningar för olika lag och då tipsa ledare om
övningar

Datum,
uppdatera
dokument

Stina och Katarina kommer att göra det till veckan

Ledaruppstart/
utdelning av
material

Ledaruppstart/utdelning av material 31/8 Middag kl 17.30,
mötet startar kl 18.00

Arbete SDF-SM
och Rallyt

Herrlaget, Damer utv och Herrar utv kommer att jobba på
SDF-SM, och det de tjänar går till deras egna lagkassor.
Vi vet inget mer om rallyt, men vi hoppas att vi får det i vinter
och att ni i lagen är beredda på att jobba.

Övriga frågor ● Inget av det kommunen skulle göra under sommaren i
hallarna har åtgärdats. Vi kontaktar kommunen igen.

● Utdrag ur belastningsregistret ska lämnas in nu under
hösten, och lämnas in till kansliet

● Medlems-/träningsavgiften ska betalas nu. Man får
träna 3 ggr men sedan ska det betalas.

Noterats av Katarina E


